
 

 

Kommunfullmäktige 24-11-11 

INTERPELLATION 

 

 

Ny tjänst för näringslivsfrågor 

Enligt Samlingsstyrets budget som beslutades om i kommunfullmäktige 2024-09-16 så 
är det medel avsatt för en ny tjänst för näringslivsfrågor, vilket även lades ut i Vaxholms 
Politik på Facebook den 8 augusti. Vi som sitter i Näringslivsberedningen har ännu inte 
fått information om den tjänsten. 

 

Frågor till Kommunstyrelsens Ordförande Tina Runhem (M) 

- Enligt reklamkampanjen ska denna tjänst bara vara för Näringslivsfrågor. 
Stämmer det? 

- Kommer tjänsten att vara en halv- eller heltidstjänst? 
- Är det korrekt att en rekrytering pågår? 
- Hur ser arbetsbeskrivningen ut för denna tjänst? 
- Varför har inte denna tjänst informerats om till Näringslivsberedningen som ändå 

ska driva företagsfrågor? 
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